
Aan:  stadsdeelcommissie Oost 

Betreft: toevoeging parkeerterrein AFC IJburg  

Amsterdam, 24 april 2023 

Beste leden van de stadsdeelcommissie Oost, 

Op 16-12-2014 stelde de Bestuurscommissie Oost het Definitief Inrichtingsplan Sportpark IJburg e.o. vast. 

Hoofdstuk 5 in dit plan gaat over de tijdelijke inrichting van het sportterrein, totdat de clubgebouwen van de 

sportverenigingen op termijn (in het inrichtingsplan staat: “circa 5 jaar na nu”) zouden verhuizen naar hun 

definitieve locatie aan de oostzijde van het sportcomplex.   

De inrichting rond de tijdelijke accommodatie van AFC IJburg zou er volgens dit plan zo uit gaan zien:  

 
 

Inrichting rond de tijdelijke accommodatie AFC IJburg 
1
  

Volgens deze plantekening zou het gebied tussen enerzijds het Dick Hilleniuspad en anderzijds het voetbalveld 

bij de clubgebouwen en de fietsenstalling als ‘groengebied’ ingericht  worden. Langs het Dick Hilleniuspad 

zouden struiken komen waardoor het zicht op de sportvelden vanaf het Dick Hilleniuspad enigszins 

weggenomen zou worden en de creatie van informele ‘olifantenpaadjes’ ontmoedigd zou worden. 

Toen dit plan gerealiseerd werd, in 2015, werd daar meteen al van afgeweken. Er kwamen veel minder  

struiken dan op de plantekening was aangegeven. Ook kwam er naast het kleedkamergebouw een kunstgras 

oefenvoetbalveldje omlijst met hekken. Dit is zichtbaar op onderstaande foto’s. 

 

                                                           
1
 Bron: Definitief Inrichtingsplan Sportpark IJburg, vastgesteld door de Bestuurscommissie Oost, 16-12-2014  



Zeer recent werd de inrichting opnieuw aangepast.  

Tussen de kop van het op de plantekening getoonde rechter clubgebouw en het Dick Hilleniuspad werd een 

groot stuk verharding aangebracht. Op onderstaande foto’s is dit te zien.  

De verharding wordt gebruikt als extra parkeervoorziening voor gemotoriseerde voertuigen.  

 

Dit roept bij ons de volgende vragen op:  

- Was voor het aanbrengen van de verharding een omgevingsvergunning nodig?  

Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, was er een omgevingsvergunning afgegeven, en hoe is daar bekendheid aan gegeven? 

- Dient bij de tijdelijke inrichting van het sportterrein rekening gehouden te worden met het in 2014 door de 

Bestuurscommissie Oost vastgestelde Definitief Inrichtingsplan Sportpark IJburg e.o.?   

Zo nee, waarom niet?  Welk inrichtingsplan voor het sportterrein is nu wèl van toepassing? 

Zo ja, bent u het met ons eens dat het aanbrengen van de verharding strijdig is met het bovengenoemde 

inrichtingsplan? 

- Bent u het met ons eens dat de creatie van extra verharding voor een parkeerterrein strijdig is met het 

vigerende bestemmingsplan (IJburg 1
e
 fase)? 

- Bent u het met ons eens dat het aanbrengen van de verharding op gespannen voet staat met  doelstelling 3a  

in de Gebiedsopgaven IJburg, Zeeburgereiland 2023- 2026: “Substantiële hoeveelheid vierkante meters 

omzetten van verharding naar groen”? 

- Bent u bereid om actie te ondernemen om de aangebrachte verharding te (laten) verwijderen?  

Zo nee, waarom niet?  

Zo ja, op welke termijn denkt u de verharding te (laten) verwijderen? 

We vernemen graag uw reactie hierop, waarvoor bij voorbaat dank. 

Als u behoefte heeft aan meer informatie  horen we dat graag. 

 

 


